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Vragen van het lid Jan Vos (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken 
over de hervatting van de injectie van productiewater in Twente (ingezonden 
4 augustus 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht van de Nederlandse Aardolie Maatschap-
pij (NAM) over de hervatting van de injectie van productiewater in Twente?1 

Vraag 2
Is het waar dat de aanvoerbuizen met dit giftige afvalwater dwars door een 
Natura2000-gebied en door een waterwingebied lopen? 

Vraag 3
Is het waar dat dit veel onrust veroorzaakt onder de bewoners van dit 
gebied? 

Vraag 4
Is het waar dat 30.000 bewoners een petitie hebben ondertekend, waarin 
gesteld wordt dat de injectie van productiewater in Twente niet moet worden 
hervat? 

Vraag 5
Is het waar dat de NAM de productie wil hervatten, terwijl nog niet duidelijk 
is of de NAM de daarvoor benodigde vergunningen heeft? 

Vraag 6
Wat is de laatste stand van zaken met betrekking tot de benodigde vergunnin-
gen? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat de injectie van productiewater in Twente niet kan 
worden hervat zolang de benodigde vergunningen daarvoor niet zijn 
verstrekt? 

Vraag 8
Hoe gaan u en het Staatstoezicht op de Mijnen hierop toezien?

1 Mail van Griffie gemeente Dinkelland aan Raads- en raadscommissieleden 2-8-2016
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